
Club Parapente Syd

Protokoll styrelsemöte.

Datum: 2024-03-06, kl 20:15-21:15
Plats: Digitalt

Närvarande:
Olle Hedbrant, ordinarie ledamot, ordförande
Roger ”Kalle” Jönsson, ordinarie ledamot, kassör
Pierre Rosén, ordinarie ledamot
Anders Larsson, ordinarie ledamot
Birgitta Rembratt Svensson, ordinarie ledamot
Mikael Karlsson, ordinarie ledamot
Algut Cunningham Cole, ordinarie ledamot
John Nordfjäll, suppleant
Peter Lord, suppleant

Frånvarande:
Niklas Sandgren, ordinarie ledamot

Val av ordförande för mötet
Olle Hedbrant

Val av Sekreterare och Justeringspersoner
Anders Larsson valdes till sekreterare.
Mikael Karlsson och Algut Cunningham Cole valdes till justeringspersoner.

Vinsch:
Under 2024 kommer det att odlas raps på fältet men CPS får lov att så gräs på de ytor vi
använder för start och landning.
Kalle ska kontakta bonden för att diskutera om/hur vi kan så gräs på start och landningsytorna.

Paramotor (Mikael+Niklas):
PM avrostning planerad till mitten/slutet av april.

Klubbresa:
Diskuterades inte på mötet.

CPS träning:
Olle planerar att köra balansering på Ribban för att göra reklam för CPS.
Peter planerar för att hålla i avrostning i skolbacken. Datum: 5 maj med 9 maj som reservdag.
Ta hjälp av Tony för att lägga upp info på FB.



Thomas W. har skänkt en Gin Bolero till CPS som kan användas till träning.

Birgitta och Mikael har kontaktat Essie Saadi för att hålla markhanteringskurs för CPS
någonstans i Skåne. Liknande upplägg som han höll för CPS 2019. Datum bokat till 10 - 11
augusti. Deltagarantal begränsas till max 20 personer. På förslag är att deltagarna betalar 500
kronor/person och att klubben täcker resten av ersättningen till Essie. Om det blir dåligt väder
kan Essie hålla föredrag inomhus istället. Hur ska vi göra med lokal? Förslagsvis arrangerar vi
gemensam middag på kvällen (dag1).

Vindmätarna (Anders):
Vi måste planera för att byta stationerna under 2024 och 2025 då Telias GSM nät kommer att
stängas ner 2025.
Kostnad för nya Holfuy stationer: 225 Euro för kommunikationskortet + 50 Euro för batteri.
Behöver vi ny låda med ny solcell så kostar den 50 Euro (troligtvis behöver vi byta några lådor
som läcker). Plus moms på alla priserna. Frakt tillkommer. Vi behåller befintliga vindgivare.
Utöver det så tillkommer löpande abonnemangskostnad på 300 - 400 SEK per station.
Totalt har vi nio stationer (Hässleholm inte inräknad - vi kommer inte att uppgradera den).
Styrelsen diskuterade eventuellt behov av att sätta en vindmätare på Ven men konstaterade att
den inte kan täcka alla de vindriktningar som vi flyger på på Ven. Dessutom finns det andra
mätstationer runt Ven som man kan använda sig av. Lernacken täcks också bra av andra
vindmätare i närheten.
Anders fick i uppdrag att kontakta förbundet och ansöka om bidrag till nya stationer.
Anders beställer hem stationer och påbörjar uppgradering. Målsättning att byta hälften av
stationerna 2024 och resterande 2025.

Info till Nya Medlemmar:
Då vi har sett problem med att nå ut med info till nya medlemmar (exempelvis om CPS
låneskärmar) beslutades att vi ska skicka ut välkomstmail till nyblivna medlemmar.
Pierre tog på sig att formulera välkomstmailet.
Kalle ska skicka ut det när han får info om att nya medlemmar betalt medlemsavgift till CPS.

Årsmöte:
Årsmötet är planerat till söndag 17:e mars kl 15:00. Det kommer att hållas i Byahuset i
Kåseberga.
Olle ber Tony skicka ut info om plats och tid för mötet till alla medlemmar.
Peter tar på sig att fixa korvgrillning och fika.
Olle skriver Verksamhetsberättelse.
Kalle ordnar Revisionsberättelse samt Årsredovisning.
Styrelsen håller styrelsemöte på plats kl 13:30.

Inkomna motioner:
Hej! Jag har önskemål på aktivitet. Bjud hit Essie Saadi från Danmark igen på
markhsnteringskurs för klubbens medlemmar. Var med sist, men då hade vi fel vindriktning, så
det blev mindre bra. Skulle gärna träna med honom igen. Hälsar Anna Hadders



Styrelsen föreslår att bifalla detta förslag (det var redan planerat innan motionen inkom).

Övrigt:
 Tandemskärmen är nu trimmad och har kommit tillbaka från Nova.
 Förbundet har årsmöte 31/3. Olle kommer att deltaga men CPS borde ställa upp med fler

deltagare - vem kan??

Planerade aktiviteter 2024:
 Årsmöte. Söndag 17:e mars kl 15. Byahuset i Kåseberga
 Röjning av starten vid Vik. Söndag 14:e april.
 Strandstädning med grillning. Söndag 5:e maj (Niklas)
 Avrostning och klubbpresentation med korvgrillning. Ta med låneskärmarna. 5:e maj med

reservdag 9 maj (Peter)
 Markhantering med Essie - 10 - 11 augusti.

Vid protokollet Ordförande

________________ _______________
Anders Larsson Olle Hedbrant

Justeras Justeras

________________ ________________
Mikael Karlsson Algut Cunningham Cole


